



Notice for use  
Please read this manual carefully before use as to use correctly. If you require additional information or have questions regarding this product, please contact your retailer or visit our website at [www.eleafworld.com](http://www.eleafworld.com).

Product Introduction  
The iStick Pico Mega is a portable USB-C power bank that can be powered by a 2650mAh cell or a 1850mAh cell with inserted with the battery sleeve. It is capable of outputting up to 80W of power and packs with upgradeable firmware and customizable TCR mode. With many colors to choose from, you are sure to find a favorite one.

1) iStick Pico Mega [English]

Note:  
1. Please be careful not to use with torn casing as it is a safety hazard.  
2. Please be sure to use a high rate 2650mAh cell with continuous discharge current is above 25A or a high rate 1850mAh cell with continuous discharge current is above 20A or a high rate 1850mAh cell with inserted with the battery sleeve. It is capable of outputting up to 80W of power and packs with upgradeable firmware and customizable TCR mode. With many colors to choose from, you are sure to find a favorite one.

3) iStick Pico Mega [English]

button to decrease. Long press up button or down button can rapidly increase or decrease the wattage level.

In Bypass mode:  
1. Press the fire button once. Direct output voltage system is applied in this mode. The higher the battery level, the higher the output voltage.

5) iStick Pico Mega [English]

adjust level. Keep pressing up or down button without loosening to rapidly increase or decrease the wattage level.

Warning:  
1. Please be careful not to use with torn casing as it is a safety hazard.  
2. Please be sure to use a high rate 2650mAh cell with continuous discharge current is above 25A or a high rate 1850mAh cell with continuous discharge current is above 20A or a high rate 1850mAh cell with inserted with the battery sleeve. It is capable of outputting up to 80W of power and packs with upgradeable firmware and customizable TCR mode. With many colors to choose from, you are sure to find a favorite one.

3) iStick Pico Mega [English]

the up and down buttons can be unlocked and the screen will display "Unlock". During this operation, you can protect the buttons from unintentional presses and protect their lifespan.

Switch display mode: Keep pressing up button and down button simultaneously for two seconds when the device is powered off, the screen will display "180 seconds". Press the fire button once to return to the previous mode.

5) iStick Pico Mega [English]

device can display the correct "base resistance".

1. resistance lock mode, when you remove the coil and then put it back, the device can maintain the same "base resistance" although the coil resistance may changes due to the temperature. The screen will display "Temp Protection". You can remove the coil and then put it back, the screen will display "New coil or lock". Press the fire button once to return to the previous mode.

3) iStick Pico Mega [English]

The cell can also be charged in the iStick Pico Mega through USB port via 1A wall adapter or a computer. If the cell is charged in the iStick Pico Mega, the battery indicator will not work. Please be aware of the charging status and the screen will go out when fully charged.

1) iStick Pico Mega [English]

Warning:  
1. Please keep out of reach of children.  
2. This device is not recommended for use by young people and non-smokers.

1) iStick Pico Mega [English]

and your warranty will be void.

1) iStick Pico Mega [English]

Notice d'utilisation  
Veuillez lire attentivement ce manuel utilisateur avant utilisation de votre produit. Merci de vous adresser à votre agent local ou consulter notre site web pour plus d'informations.

1) iStick Pico Mega [French]

Note:  
1. Veuillez vous assurer que vous utilisez un accumulateur avec l'accumulateur déchargé, cela est une sécurité.  
2. Attention à ne pas utiliser que vous utilisez un accumulateur 2650mAh avec un courant de décharge continue qui est supérieur à 25A ou un accumulateur 1850mAh avec un courant de décharge continue qui est supérieur à 20A.

3) iStick Pico Mega [French]

réglage de la puissance en mode VW, la puissance de sortie peut être ajustée en appuyant sur le bouton haut ou le bouton bas.

Mode Furtif: Appuyez sur le bouton de tir et le bouton haut simultanément lorsque l'écran est allumé pour activer ou désactiver le mode furtif. Lorsque le mode furtif est activé, vous pouvez utiliser le bouton OLED et le bouton de tir.

1) iStick Pico Mega [French]

réglage de la puissance en mode VW, la puissance de sortie peut être ajustée en appuyant sur le bouton haut ou le bouton bas.

Mode Furtif: Appuyez sur le bouton de tir et le bouton haut simultanément lorsque l'écran est allumé pour activer ou désactiver le mode furtif. Lorsque le mode furtif est activé, vous pouvez utiliser le bouton OLED et le bouton de tir.

3) iStick Pico Mega [French]

réglage de la puissance en mode VW, la puissance de sortie peut être ajustée en appuyant sur le bouton haut ou le bouton bas.

Mode Furtif: Appuyez sur le bouton de tir et le bouton haut simultanément lorsque l'écran est allumé pour activer ou désactiver le mode furtif. Lorsque le mode furtif est activé, vous pouvez utiliser le bouton OLED et le bouton de tir.

1) iStick Pico Mega [French]

réglage de la puissance en mode VW, la puissance de sortie peut être ajustée en appuyant sur le bouton haut ou le bouton bas.

Mode Furtif: Appuyez sur le bouton de tir et le bouton haut simultanément lorsque l'écran est allumé pour activer ou désactiver le mode furtif. Lorsque le mode furtif est activé, vous pouvez utiliser le bouton OLED et le bouton de tir.

3) iStick Pico Mega [French]

réglage de la puissance en mode VW, la puissance de sortie peut être ajustée en appuyant sur le bouton haut ou le bouton bas.

Mode Furtif: Appuyez sur le bouton de tir et le bouton haut simultanément lorsque l'écran est allumé pour activer ou désactiver le mode furtif. Lorsque le mode furtif est activé, vous pouvez utiliser le bouton OLED et le bouton de tir.

1) iStick Pico Mega [French]

réglage de la puissance en mode VW, la puissance de sortie peut être ajustée en appuyant sur le bouton haut ou le bouton bas.

Mode Furtif: Appuyez sur le bouton de tir et le bouton haut simultanément lorsque l'écran est allumé pour activer ou désactiver le mode furtif. Lorsque le mode furtif est activé, vous pouvez utiliser le bouton OLED et le bouton de tir.

3) iStick Pico Mega [French]

réglage de la puissance en mode VW, la puissance de sortie peut être ajustée en appuyant sur le bouton haut ou le bouton bas.

Mode Furtif: Appuyez sur le bouton de tir et le bouton haut simultanément lorsque l'écran est allumé pour activer ou désactiver le mode furtif. Lorsque le mode furtif est activé, vous pouvez utiliser le bouton OLED et le bouton de tir.

1) iStick Pico Mega [French]

réglage de la puissance en mode VW, la puissance de sortie peut être ajustée en appuyant sur le bouton haut ou le bouton bas.

Mode Furtif: Appuyez sur le bouton de tir et le bouton haut simultanément lorsque l'écran est allumé pour activer ou désactiver le mode furtif. Lorsque le mode furtif est activé, vous pouvez utiliser le bouton OLED et le bouton de tir.

3) iStick Pico Mega [French]

réglage de la puissance en mode VW, la puissance de sortie peut être ajustée en appuyant sur le bouton haut ou le bouton bas.

Mode Furtif: Appuyez sur le bouton de tir et le bouton haut simultanément lorsque l'écran est allumé pour activer ou désactiver le mode furtif. Lorsque le mode furtif est activé, vous pouvez utiliser le bouton OLED et le bouton de tir.

1) iStick Pico Mega [French]

réglage de la puissance en mode VW, la puissance de sortie peut être ajustée en appuyant sur le bouton haut ou le bouton bas.

Mode Furtif: Appuyez sur le bouton de tir et le bouton haut simultanément lorsque l'écran est allumé pour activer ou désactiver le mode furtif. Lorsque le mode furtif est activé, vous pouvez utiliser le bouton OLED et le bouton de tir.

3) iStick Pico Mega [French]

réglage de la puissance en mode VW, la puissance de sortie peut être ajustée en appuyant sur le bouton haut ou le bouton bas.

Mode Furtif: Appuyez sur le bouton de tir et le bouton haut simultanément lorsque l'écran est allumé pour activer ou désactiver le mode furtif. Lorsque le mode furtif est activé, vous pouvez utiliser le bouton OLED et le bouton de tir.

1) iStick Pico Mega [French]

réglage de la puissance en mode VW, la puissance de sortie peut être ajustée en appuyant sur le bouton haut ou le bouton bas.

Mode Furtif: Appuyez sur le bouton de tir et le bouton haut simultanément lorsque l'écran est allumé pour activer ou désactiver le mode furtif. Lorsque le mode furtif est activé, vous pouvez utiliser le bouton OLED et le bouton de tir.

3) iStick Pico Mega [French]

1) iStick Pico Mega [French]

How to Use  
Power On/Off: Screw off the battery cap, put one high-rate 2650mAh cell or one high-rate 1850mAh cell with the battery sleeve into the iStick Pico Mega. Press the fire button once to power on and negative pole up and positive pole down. Press the fire button once to power off. Press the fire button 5 times in quick succession. The screen will display "180 seconds". Press the fire button once to return to the previous mode.

1) iStick Pico Mega [English]

the up and down buttons can be unlocked and the screen will display "Unlock". During this operation, you can protect the buttons from unintentional presses and protect their lifespan.

Switch display mode: Keep pressing up button and down button simultaneously for two seconds when the device is powered off, the screen will display "180 seconds". Press the fire button once to return to the previous mode.

5) iStick Pico Mega [English]

device can display the correct "base resistance".

1. resistance lock mode, when you remove the coil and then put it back, the device can maintain the same "base resistance" although the coil resistance may changes due to the temperature. The screen will display "Temp Protection". You can remove the coil and then put it back, the screen will display "New coil or lock". Press the fire button once to return to the previous mode.

3) iStick Pico Mega [English]

The cell can also be charged in the iStick Pico Mega through USB port via 1A wall adapter or a computer. If the cell is charged in the iStick Pico Mega, the battery indicator will not work. Please be aware of the charging status and the screen will go out when fully charged.

1) iStick Pico Mega [English]

Warning:  
1. Please keep out of reach of children.  
2. This device is not recommended for use by young people and non-smokers.

1) iStick Pico Mega [English]

and your warranty will be void.

1) iStick Pico Mega [English]

Notice d'utilisation  
Veuillez lire attentivement ce manuel utilisateur avant utilisation de votre produit. Merci de vous adresser à votre agent local ou consulter notre site web pour plus d'informations.

1) iStick Pico Mega [French]

Note:  
1. Veuillez vous assurer que vous utilisez un accumulateur avec l'accumulateur déchargé, cela est une sécurité.  
2. Attention à ne pas utiliser que vous utilisez un accumulateur 2650mAh avec un courant de décharge continue qui est supérieur à 25A ou un accumulateur 1850mAh avec un courant de décharge continue qui est supérieur à 20A.

3) iStick Pico Mega [French]

réglage de la puissance en mode VW, la puissance de sortie peut être ajustée en appuyant sur le bouton haut ou le bouton bas.

Mode Furtif: Appuyez sur le bouton de tir et le bouton haut simultanément lorsque l'écran est allumé pour activer ou désactiver le mode furtif. Lorsque le mode furtif est activé, vous pouvez utiliser le bouton OLED et le bouton de tir.

1) iStick Pico Mega [French]

réglage de la puissance en mode VW, la puissance de sortie peut être ajustée en appuyant sur le bouton haut ou le bouton bas.

Mode Furtif: Appuyez sur le bouton de tir et le bouton haut simultanément lorsque l'écran est allumé pour activer ou désactiver le mode furtif. Lorsque le mode furtif est activé, vous pouvez utiliser le bouton OLED et le bouton de tir.

3) iStick Pico Mega [French]

réglage de la puissance en mode VW, la puissance de sortie peut être ajustée en appuyant sur le bouton haut ou le bouton bas.

Mode Furtif: Appuyez sur le bouton de tir et le bouton haut simultanément lorsque l'écran est allumé pour activer ou désactiver le mode furtif. Lorsque le mode furtif est activé, vous pouvez utiliser le bouton OLED et le bouton de tir.

1) iStick Pico Mega [French]

réglage de la puissance en mode VW, la puissance de sortie peut être ajustée en appuyant sur le bouton haut ou le bouton bas.

Mode Furtif: Appuyez sur le bouton de tir et le bouton haut simultanément lorsque l'écran est allumé pour activer ou désactiver le mode furtif. Lorsque le mode furtif est activé, vous pouvez utiliser le bouton OLED et le bouton de tir.

3) iStick Pico Mega [French]

réglage de la puissance en mode VW, la puissance de sortie peut être ajustée en appuyant sur le bouton haut ou le bouton bas.

Mode Furtif: Appuyez sur le bouton de tir et le bouton haut simultanément lorsque l'écran est allumé pour activer ou désactiver le mode furtif. Lorsque le mode furtif est activé, vous pouvez utiliser le bouton OLED et le bouton de tir.

1) iStick Pico Mega [French]

réglage de la puissance en mode VW, la puissance de sortie peut être ajustée en appuyant sur le bouton haut ou le bouton bas.

Mode Furtif: Appuyez sur le bouton de tir et le bouton haut simultanément lorsque l'écran est allumé pour activer ou désactiver le mode furtif. Lorsque le mode furtif est activé, vous pouvez utiliser le bouton OLED et le bouton de tir.

3) iStick Pico Mega [French]

réglage de la puissance en mode VW, la puissance de sortie peut être ajustée en appuyant sur le bouton haut ou le bouton bas.

Mode Furtif: Appuyez sur le bouton de tir et le bouton haut simultanément lorsque l'écran est allumé pour activer ou désactiver le mode furtif. Lorsque le mode furtif est activé, vous pouvez utiliser le bouton OLED et le bouton de tir.

1) iStick Pico Mega [French]

réglage de la puissance en mode VW, la puissance de sortie peut être ajustée en appuyant sur le bouton haut ou le bouton bas.

Mode Furtif: Appuyez sur le bouton de tir et le bouton haut simultanément lorsque l'écran est allumé pour activer ou désactiver le mode furtif. Lorsque le mode furtif est activé, vous pouvez utiliser le bouton OLED et le bouton de tir.

3) iStick Pico Mega [French]

réglage de la puissance en mode VW, la puissance de sortie peut être ajustée en appuyant sur le bouton haut ou le bouton bas.

Mode Furtif: Appuyez sur le bouton de tir et le bouton haut simultanément lorsque l'écran est allumé pour activer ou désactiver le mode furtif. Lorsque le mode furtif est activé, vous pouvez utiliser le bouton OLED et le bouton de tir.

1) iStick Pico Mega [French]

réglage de la puissance en mode VW, la puissance de sortie peut être ajustée en appuyant sur le bouton haut ou le bouton bas.

Mode Furtif: Appuyez sur le bouton de tir et le bouton haut simultanément lorsque l'écran est allumé pour activer ou désactiver le mode furtif. Lorsque le mode furtif est activé, vous pouvez utiliser le bouton OLED et le bouton de tir.

3) iStick Pico Mega [French]

réglage de la puissance en mode VW, la puissance de sortie peut être ajustée en appuyant sur le bouton haut ou le bouton bas.

Mode Furtif: Appuyez sur le bouton de tir et le bouton haut simultanément lorsque l'écran est allumé pour activer ou désactiver le mode furtif. Lorsque le mode furtif est activé, vous pouvez utiliser le bouton OLED et le bouton de tir.

1) iStick Pico Mega [French]

réglage de la puissance en mode VW, la puissance de sortie peut être ajustée en appuyant sur le bouton haut ou le bouton bas.

Mode Furtif: Appuyez sur le bouton de tir et le bouton haut simultanément lorsque l'écran est allumé pour activer ou désactiver le mode furtif. Lorsque le mode furtif est activé, vous pouvez utiliser le bouton OLED et le bouton de tir.

3) iStick Pico Mega [French]

réglage de la puissance en mode VW, la puissance de sortie peut être ajustée en appuyant sur le bouton haut ou le bouton bas.

Mode Furtif: Appuyez sur le bouton de tir et le bouton haut simultanément lorsque l'écran est allumé pour activer ou désactiver le mode furtif. Lorsque le mode furtif est activé, vous pouvez utiliser le bouton OLED et le bouton de tir.

1) iStick Pico Mega [French]

réglage de la puissance en mode VW, la puissance de sortie peut être ajustée en appuyant sur le bouton haut ou le bouton bas.

Mode Furtif: Appuyez sur le bouton de tir et le bouton haut simultanément lorsque l'écran est allumé pour activer ou désactiver le mode furtif. Lorsque le mode furtif est activé, vous pouvez utiliser le bouton OLED et le bouton de tir.

3) iStick Pico Mega [French]

1) iStick Pico Mega [French]

1) iStick Pico Mega [French]

1) iStick Pico Mega [English]

1) iStick Pico Mega [English]